
pRoToxół. w *lzol7
z posiedzenia wspólnego komisji Rozwoju Gospodarczego i
Rolnictwa, komisji Mienia komunalnego i Finans ów otaz

komisji Rewizyjnej w Nour5rm kawęczynie, które
odbyło się w dniu 27 czetwca 2OL7 t.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzięli:
1 . Małgorzata Meszka - Przewodnicząca Rady Gminy,
2. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
4. Sylwia Pijanka - Sekretarz Gminy,
5. Zdzisław WYsocki - Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki

Gruntami.

porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. stwierdzenię prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Omówienie projektów uchwał.
4. Sprawy różnę.
5. Zakończenie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznźk nr l do protokołu.
Osoby nieobecne:

Barbara Marcinkowska - usprawiedliwiona.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia komisji.
o godz. 1010 posiedzenie otworzyła Agnieszka Firmanty

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodar czego i Rolnictwa, która
prrywitala przybyłych członków komisji oraz pracowników urzędu.

Ad. 2 stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy

12 członków komisji, co stanowi quorum do podejmowania d,ecyzji t
decyduje o prawomocności obrad.

NastęPnie Przewodnicząca od,czytala porządek obrad i zarządziła
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. członkowie komisji
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jednogłośnie przyję|i proponowany porządek obrad. porządek obradstanowi załqcznźk nr 2 d,o niniejszego protokołu.

Ad. 3 Omówienie projektów uchwał.
wójt poinformował, że na najbtiższej sesji zostaną rozpatrzoneprojekty uchwał w następujących sp.awachi
Omówiono projekĘ uchwał w następujących sprawach:

1) zatwierdzenia sprawozdania firrarr"o*.go ,u 2016 rok;2) udzielenia Wójtowi Gminy absolutoi.rr, z tytułu wykonaniabudzetu za 2016 rok,
3) wyrażenia zpolv na zbycie nieruchomości - d,otyczy dzialkinr 130w obrębie Dukaczew, od,czytano wniosek Pana Ń*ńinskiego wsPrawie wYdzierŻawienia d,zialki. Wcz.orĄ Komisja oświaty,Kultury i Sportu była za sprzedażą działkt.

WÓjt - studnia znajdująca się_rr" i"f a"iałce nie jest użytkowana,wiec trzeba będźie - ponieść 
"po.. 

-- 
koszty Zińn z jejuruchomieniem, Dodał, ze jest to'działka budowl ar,a zmediami i

:#ZZ!::: 
rozwaĘć czy te działkę wydzierżawić czy może

kierownik wysocki w drugim przetargt może być obnizonawartość, po negatywnym diugim po.tępo*aniu ńo*u zostaćpr zepr ow adzone nego cj acj e .

Komisja podjęła deóyzję ć prr"rna.czeniu dzialkido sprze d,a*.4) wyrażenia 
Toły. .," źuy"i" .ri"ru"hońści - d,otyczy dzia'ki nr70 /5 w obrębie Noo,.Y \aweczyn, - należŃoby geodezyjnievłydzielić, 

"y"."Tić, ogłośić i spize ałe a."przetargowo. Pan PawełMilczarek złoĘł wnńsek w sprawie kupna kawałka działki o
ilffilt*":U. 5 arów bezpośrednio przytegĄącej do jego

5) ustalenia sieci od,dzialów przed,szkolnych w SzkołachPodstawowych prowad,zonych pir", Cńinę Noooy Kawęczynuchwała w tej sprawie poói.et1;; ;"*redniej sesji musi zostaćuchylona " y.*?gi ,r" pod.lęcie jej' ś;; yymaganej przepisamioprawa opinii kuratora Łódzkiógo. projekt uchwały uzyskałstosowną opinię, dlatego też na iaiu|iiszei sesji będzie możnapodjąć uchwałę
6) przyjęcia Gminnej Strategii Rozurięywania ProblemówSpołecznych w Gminie Nowy x"*ę""y, na 

'ata 
2ol7-2o23, - na

iliffi:;fj sesji autorka strategii omówiła przygotowany
7) zmiany miejscowego plTy ogólnego zagospodarowaniaprzestrzennego gminy Noo.ry. xawęcó" ofi.i-"ją8.s5 -ot""". 

*"
ł;] 

*"* Dwór Parcela - zmianapr*;ilwa powi erzchni z 70 na
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B) zmian w budżecie gminy na2017 rok. Zmiany w budzecie dotyczą
miedzy innymi budowy placu zaba,w w Rawiczowie, placu zabaur w
Nowym Kavłęczytlie, przeniesienia 50 tys. zł na remonty dróg, bo
te które były zaplanowane już się wyczerpują. proponuje się ujęcie
w budzecie wymiany dachu straznicy OSP w Suliszewie. Straz
wnioskowała o 100 tys.zł. Dokumentacja techniczna na
oświetlenie uliczne we Franciszkanach jest w trakcie
opracowywania. Na chwilę obecną brakuje jednej zgody na
przejście przęz działkę. Jest jednak szansa na uzyskanie zgody,
ale to będzie wymagało czasu. Nalezy się zastanowić czy
reaJizować tęraz oświetlenie i blokować środki w oczekiwaniu na
zgodę czy zrealizowaĆ naprawę dachu straznicy OSP w Suliszewie.
Brakuje środków w budzecie przeznaczonych na administrację.
Brakuje środków na wynagrodzenia, ponieważ zatrud,niono dwóch
Pracowników ftzycznych, którzy byli zatrudnieni w ralnach robót
publicznych. po drugie na7eĘ zabezpieczyć środki na odprawę
emerytalną dla pracownika, który przechodzi na emeryturę. w
zuriry,ku z wejściem minimalnej stawki godzinowej naleĘ
rwiększyć środki na wynagro dzenia osób sprawujących opiekę
nad dziećmi podczas przewozów do i ze szkoły. Rozstrzygnięty
zostal przetarg na reaJizację budowy wodociągu w Strzyb odze, ale
nie ma jeszcze podpisanej umowy. ostatnie przetatgi wychodzą
nam poniżej wartości kosztorysowej.

9| zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2OI7_2o23 wraz
z prognoząl<uroty długu na lata 2OI7-2O23.

10) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie
planowanego deficytu budzetu i na spłatę wcześniej zaciągniętych
zobowiąq,ań z tytułu zaciągniętych poĘczek i kredytów.

Ad. 4 Sprawy t6żne.
WÓjt Poinformował, ze ostateczna cena jaką Gmina zapłaci za

zakup budynku w Zglinnej Małej to 10 Ęs. zł.
Radny Pawlak - zulróclł uwagg na fakt, że droga przed, Esterką

zostala podsypana. Prry wywozie ziemniaków droga zostanie
zniszczotta. w zawiry,ku z Ęm zaproponował ustawienie znaków
ograniczania tonaż:u.

Radna Firmanty - zapytala kiedy będzie reaJizowane od,wodnienie
koło Pana Marka.
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RadnY Kalisz - wnioskował o wykonanie remontu drogi koło p.
Świątka.

wójt odpowie dział, że od poniedziałku ściągnięty sprzęt i
rozpoczt7,ą się remonty dróg.

RadnY Piątkowski - ptzypomniał o konieczności wymiany bati w
moście i obcięciu wiązu.

wójt poinformował, że wiry zostanie obcięty w dniu dzisiejszym.

Ad. 5 Zakończenie obrad.
o godzinie 1 1.45 Przewodnicząca posiedzenia wobec

zr e aJizowania p orządku o brad, zanknęła p o sie d zetlie komisj i.

Na tym protokół zakończono.

protokołoulała:
Sgluźa Pijanka

,//
( ''),ll?'],K^,-4/

Sekretanz Gmźng

Ptzeulodnlczgła:
P tz e ul o dnlcz qc a Ko mlsj ź

Mźenźa Komuna}vego ź Finąnsów
//

xataru,g\,{óźłJ"rczak
\
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